
Muntlig INFO på Årsstämman 2020  (sen som skriftligt utskick) 

IP-Only; Är alla nöjda med återställning av gräsmatta mm? 

Info om fiber av Ult Höglund, Oktopat. 


Golvbrunn; I dokumentet ”Ansvarsfördelning Boende/BRF” på hemsidan 
är det uppdaterat vad som gäller enligt följande - 

Alla föreningens golvbrunnar är godkända för både klinker och plastmatta. 
BRF ersätter endast den golvbrunn som är trasig. Vill man byta golvbrunn 
vid renovering är det bostadsrättshavaren som ska ta kostnaden. 


Ny torktumlare och vattenkran i tvättstugan; Vänligen se bruksanvisning 

Nya redskap inköpta;  	 - Kantskärare

	 	 	 	 	 - Plattrensare (går på befintliga batterier)

	 	 	 	 	 - Trappstege (för att vi ska kunna nå och tex 	 	
	 	 	 	 	    själva byta våra lampor utomhus)


Basketställningen; Utifrån önskemål från nyinflyttade barn, har styrelsen 
beslutat att köpa in nytt nät till basketkorgen till den gamla ställningen och 
placera den på lämplig plats. 


Gungor; Styrelsen har beslutat att byta ut de trasiga gungorna. 


Energideklaration 2020; Genomfördes i februari av Oktopal AB. 

Ett protokoll per huskropp (7 st). Radonmätning från 2016 ingår och är 
godkänd (alla under gränsvärdet 200 bq/m2). Mycket har gjorts sen 2009.

Energideklarationerna läggs in på hemsidan. Den som vill kan få en utskrift. 


OBS! Vid försäljning av sin lägenhet är säljaren skyldig att delge köparen 
aktuell Energideklaration. 

- Var och en är i sin tur ansvarig inne i sin lägenhet: energisnåla vitvaror, 
hushållsmaskiner, lampor etc. Samt att inte slösa i onödan på varmvatten 
och el (tex använda timer).


Obligatorisk ventilationskontroll (OVK); Styrelsen har beslutat att avvakta 
tills vidare. 

Påminnelse - dock är det av största vikt att följa den information som gått 
ut ang. skötsel av ventilationen bl.a byte av filter 2 ggr/år. Detta är viktigt för 
att bibehålla en bra inomhusluft, för att ventilationen ska kunna fungera 
optimalt och inte riskera att skadas samt inte minst minska brandrisken. 

Är du osäker kontakta Lennart. 


Surströmmingsfest; De senaste åren har den ställts in pga för få 
anmälningar. Ska vi ändra till en grillkväll istället? I så fall när?


